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Summary :

The resistance poetry is one of the most literary genres abiiity to absorb the nectar of
the disaster and to resiste in the same time , as the commitment to the national cause
was able to lead the steps of the siogan of resistance towards its responsibility without
losing its dimensions .And the poet remains as the most authentic voice in conveying the
concerns of the people in all circumstances and circumstances , because it works with a

broad social inspiration and a deep human sense , as we saw with Mafdi Zakaria and

Mohamed Eid , and Salah kherfi in his office "Atlas of Miracles".
Key words : resistance — poem - Algerian .

Résumé :

Sentait plus la résistance des genres capacité laplus littéraire pour absorber le nectar de la
catastrophe et sa réistance en temps opportum que 1 engagement a la cause national est
le cadre qui était en mesure de conduire les étapes senti résistance envers ses
responsabilités sans perdre , et le poete reste la voix sincere d emporter les maux et les
problemes d un peuple dans tautes les circonstances parcqu il a | ame real de son peuple
comme il peut traduire tous ces maux poesie citant le cas du poete « algérien Moufdi »

Zakari et Mohamed Elaid , et « Salah Kherfi » dans son flahilége « Atlas de miracle » .

Les mots clés : La résistance — poéme — aigerinne .



